

Fixed Deposit Services

Date

Open a new Fixed Deposit* Regular Fixed Deposit Upfront Fixed Deposit

Please debit my/our account No _____ and place a Fixed Deposit on
 Deposit amount _____ Currency _____ Period of deposit: _____ months. Customer rate (to be filled by bank staff): _____ p.a.

For renewal, please select one of the options below:

- Do not renew, credit to:** A/c no _____ on maturity date on:
 Renew Principal and Interest (Not applicable for Upfront Fixed Deposit)
 Renew Principal and Credit Interest to:**A/c no. _____ (Not applicable for Upfront Fixed Deposit)

1. If you choose to renew, your Fixed Deposit will be automatically rolled over for a similar period on maturity. Above will apply unless written instructions are received to the contrary.
2. Prevailing interest rate will apply at the time of renewal.
3. The Bank holds the right to change interest payment frequency at the time of renewal.
4. Automatic renewal of your Fixed Deposit is only allowed within 5 years from the date of this form. After 5 years, you are required to provide a fresh instruction to the Bank to renew your Fixed Deposit. In absence of fresh request, your Fixed Deposit will be paid out.

Maturity / Early Withdrawal

Fixed Deposit Account No. _____ Account Name _____

- Please uplift my deposit prematurely on or
 Please uplift my deposit on maturity date: and

1. Please Credit Principal and Interest amount to:** A/c no. _____
2. Please change tenor of the deposit to _____ months.
3. Please add to my existing Fixed Deposit:** A/c no. _____
4. Please credit (Currency and Amount) _____ to** A/c no. _____ and renew the balance available amount as Fixed Deposit for _____ months.

- On early withdrawal, the interest payable will be paid at the Original Fixed Deposit Rate (i.e. the rate labelled "Interest Rate % p.a." on your Fixed Deposit Confirmation) less 2% (two percentage points) per annum. If, after subtracting the 2% (two percentage points), the interest rate payable is equal to or less than 0%, no interest will be paid and only the principal will be returned.
- In case you have been paid any interest prior to early withdrawal, excess interest paid will be subject to a penalty of 2% (two percentage points), from the principal amount.
- In case of a Upfront Fixed Deposit being uplifted prior to completion of the minimum tenor as applicable for the product (i.e.1 month or 30 days), no interest will be paid out and any interest paid will be deducted from the principal amount.
- Partial withdrawal of the Fixed Deposit and/or the Upfront Fixed Deposit are not available.
- For any renewals, automatic or not, please note that we retain the right to not offer the same interest pay out frequency as per your initial tenor. You will however be notified where this is applicable. By agreeing to these terms, you hereby acknowledge and accept that these terms and conditions supersede any other terms that you might have previously agreed with the Bank with regard to this Fixed Deposit.
- Bank reserves the right to perform additional verification(s) prior to processing the instruction. Failure of any of the verification requirements may result in rejection of instruction.

*You can open a Fixed Deposit only within the same account.

**Credit of the interest and principal amount can happen only within the same account.

Account holder's Signature/
Authorised Signatory

Account holder's Signature/
Authorised Signatory

Signature Verified

For bank use

Funds Checked
 Deal made Yes No
 Deal no. _____ Value date
 Treasury rate _____ Customer rate _____
 Checked that FD being booked within same master
 Principal belongs to Customer Checked that fax indemnity held

Segment Code _____
 RM Code _____
 Maturity Date
 Under Lien Yes No
 Checked that Account No.for Credit of Interest and
 Call back completed

خدمات الودیعة الثابتة

فتح وديعة ثابتة جديدة* ■ وديعة ثابتة منتظمة ■ وديعة مقدّمة لأجل ثابت

يرجى الخصم من حسابي / حسابنا رقم _____ وفتح وديعة ثابتة في _____

تاريخ

مبلغ الوديعة _____ العملة _____

فترة الوديعة: _____ شهر. معدل فائدة العميل (ملؤها موظف البنك): _____ سنوياً

للتجديد يرجى اختيار أحد الخيارات التالية:

لا تُجددوا. وقيدوا في ** الحساب رقم: _____ بحلول تاريخ الاستحقاق في: _____

تجديد المبلغ الأساسي والفائدة (لا ينطبق على الودائع المدفوعة مقدماً لأجل ثابت)

تجديد المبلغ الأساسي والفائدة في ** حساب رقم _____ (لا ينطبق على الودائع المدفوعة مقدماً لأجل ثابت)

١. في حال اختياركم التجديد. ستُرحّل وديعتكم الثابتة تلقائياً لمدة ماثلة بحلول الاستحقاق. وسينطبق ما ورد أعلاه ما لم ترد تعليمات خطية خلافاً لذلك.

٢. سيُطبق سعر الفائدة السائد عند التجديد.

٣. يحتفظ البنك بالحق في تغيير معدل سداد الفائدة عند التجديد.

٤. يُسمح بتجديد وديعتكم الثابتة تلقائياً خلال ٥ سنوات من تاريخ هذا النموذج. وبعد ٥ سنوات. يتعين عليكم تقديم تعليمات جديدة إلى البنك لتجديد وديعتكم الثابتة. وفي حال لم تتقدموا بطلب جديد. سيتم صرف وديعتكم الثابتة.

الاستحقاق / السحب المبكر

رقم الوديعة الثابتة _____ اسم الحساب _____

الرجاء إنهاء وديعتي قبل تاريخ الاستحقاق في _____ أو

الرجاء إنهاء وديعتي في تاريخ الاستحقاق في _____ و

١. الرجاء إيداع المبلغ الأساسي والفائدة في: ** حساب رقم _____

٢. يرجى تعديل فترة الوديعة إلى _____ شهر.

٣. الرجاء إضافة المبلغ إلى حساب الوديعة الثابتة القائم الخاص بي الوديعة رقم _____

٤. الرجاء إيداع (العملة والمبلغ) _____ في ** حساب رقم _____

وتجديد الرصيد المتبقي كوديعة ثابتة لـ _____ أشهر

• في حالة السحب المبكر. فإن الفائدة المستحقة ستُدفع بمعدل الفائدة الأصلي للوديعة الثابتة (أي المعدل المسمى بسعر الفائدة % في العام على تأكيد الوديعة الثابتة الخاصة بك) مطروحاً منه ٢٪ (اثنين في المئة) سنوياً. وإذا كان سعر الفائدة المستحق بعد طرح ٢٪ (اثنين في المئة) مساوياً ٠٪. فلا تدفع أية فائدة ويتم إعادة المبلغ الأساسي فقط.

• في حال تلقيت أية فائدة قبل أن يتم السحب المبكر. يتم فرض غرامة ٢٪ (اثنين في المئة) ويتم طرحها من المبلغ الرئيسي.

• في حال يتم رفع وديعة مقدّمة لأجل ثابت قبل استكمال الحد الأدنى لأجل استحقاق الدفعة حسبما ينطبق على المنتج (أي مدة شهر أو ٣٠ يوماً). لن يتم طرح أية فائدة من المبلغ الرئيسي.

• لا يمكن إجراء سحب جزئي من الوديعة الثابتة و/أو المدفوعة مقدماً لأجل ثابت.

• لأي تجديد تلقائي أو غير تلقائي. يرجى ملاحظة أن سيكون لدينا الحق في عدم تقديم نفس الفائدة المدفوعة حسب فترة السداد. ومع ذلك. سيتم إعلامك بذلك. بالموافقة على هذه الشروط. فإنك تقرّ بذلك وتقبل بهذه الشروط والأحكام وحل الشروط محل أية شروط أخرى قد تكون قد وافقت عليها سابقاً مع البنك فيما يتعلق بهذه الوديعة الثابتة.

• يحتفظ البنك بحق القيام بتحقيقات إضافية قبل تنفيذ التعليمات. وإن فشل أحد إجراءات التثبيت قد يؤدي إلى رفض التعليمات.

* يمكن فتح وديعة ثابتة فقط ضمن الحساب نفسه.

** إيداع الفائدة والمبلغ الأساسي يمكن أن يحصل فقط ضمن الحساب نفسه.

التحقق من التوقيع

توقيع صاحب الحساب / المفوض بالتوقيع

توقيع صاحب الحساب / المفوض بالتوقيع

لاستخدام البنك فقط

تم التحقق من الأموال

تم تنفيذ الاتفاق نعم لا

رمز نوع العلاقة _____

رمز مدير العلاقة _____

تاريخ الاستحقاق _____

رقم الاتفاق _____ تاريخ حجز الاتفاق في _____

قيد الرهن نعم لا

سعر الخزينة _____ سعر العميل _____

تم التحقق أن رقم الحساب لإيداع الفائدة والمبلغ الأساسي ينتمي إلى العميل

تم التحقق أن الوديعة تفتح ضمن نفس الحساب

تم إجراء إعادة الاتصال

تم التحقق أنه يمكن قبول التعليمات بالفاكس